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 ПРАКТИЧЕСКОЕ ЗАНЯТИЕ № 71. 
Тема: Подготовка монологической речи по темам: Достопримечательности Лондона», «Традиционные праздники Великобритании».

Цель: формирование коммуникативной иноязычной компетенции, необходимой для успешной социализации и самореализации, как инструмента межкультурного общения в современном поликультурном мире
Задачи: формирование коммуникативной компетенции, позволяющей свободно общаться на английском языке в различных формах и на различные темы, в том числе в сфере профессиональной деятельности, с учетом приобретенного словарного запаса, а также условий, мотивов и целей общения;
воспитание уважительного отношения к другим культурам и социальным субкультурам. 
Задание 1 Ответьте на вопросы, используя лексику
1.What kind of weather is there in England? ( Its changeable)
2. What is the best topic of conversation for Englishman? ( the weather is the best conversational topic in England?
3. What is the most unpleasant aspect of English weather? (Its smog and fog)
Changeable- изменчивый
Wet- мокрый
Nasty- противный
To go abroad- поехать заграницу
Fireplace- камин
Fog- туман
Mood- настроение
Opinion- мнение

Задание 2
Запомните следующие слова
special occasions- особые события

Wedding- свадьба
Anniversary- годовщина
Celebrate-праздновать
Christmas- рождество
Easter-пасха
playing tricks- разыграть розыгрыш
turkey- индейка
Independence day-день независимости.

Задание 3 Ответьте на вопросы и задайте свои
1. When is Christmas celebrated? (Its celebrated on the 25th of December)

2. Who comes that day? (Santa clause)

3. What do Americans hang on the door?(Mistletoe)

4. What do young people do under the mistletoe? (They kiss each other)

5. How did Santa Clause get its name? (From a man known as St/ Nicolas who lived in the 4thcentury)

6.What is the part of Christmas? (Carol singing)





















ПРАКТИЧЕСКОЕ ЗАНЯТИЕ  № 72.

Тема: « Политическое и государственно устройство Великобритании».

Цель: формирование коммуникативной иноязычной компетенции, необходимой для успешной социализации и самореализации, как инструмента межкультурного общения в современном поликультурном мире
Задачи: формирование коммуникативной компетенции, позволяющей свободно общаться на английском языке в различных формах и на различные темы, в том числе в сфере профессиональной деятельности, с учетом приобретенного словарного запаса, а также условий, мотивов и целей общения;
воспитание уважительного отношения к другим культурам и социальным субкультурам. 
Задание 1 Прочитайте текст и составьте план к нему.
Political System of UK
The United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland is a constitutional monarchy.
The power of Queen Elizabeth II is not absolute. It is limited by Parliament. The legislative body, Parliament, consists of two chambers: the House of Lords and the House of Commons.
The executive body consists of the central Government — that is the Prime Minister and the Cabinet of Ministers, who are responsible for initiating and directing the national policy.
The judiciary body is independent of both the legislative and the executive ones.
The Government derives its authority from the elected House of Commons. General elections, for all seats in the House of Commons, must be held at least every five years. The Government is normally formed by the political party which is supported by the majority in the House of Commons. The leader of the party is appointed the Prime Minister by the Queen and chooses a team of ministers. The second largest party becomes the Official Opposition with its own leader and the “Shadow Cabinet”.
The House of Lords is a hereditary chamber.
In Great Britain there is no written constitution, only customs and traditions.


Задание 2 Перефразируйте предложения, используя модальные глаголы must, can't:
1    I'm sure she has gone on holiday.
She ...must have gone on holiday....

2    I'm certain he doesn't know the secret.
 He..........

3             I'm certain Mike hasn't got a new car.
Mike.............

4    I'm sure Susan has paid the phone bill.
Susan......................  
   
5    I'm sure they don't live here.
They...............  
  
6    I'm sure they left the party early.
They....................   

7    I'mcertain he didn't call me.
He........................ 
   
8    I'mcertain Marie sent you a birthday card.
Marie.....................  
  
9    I'm sure she has been keeping secrets from me. 
She...................  
  
10    I'mcertain she is looking for a new job.
She......................   

11    I'm sure David didn't go to the supermarket.
 David.....................   

12    I'm certain he is working at the library.
 He..........................

Задание 3 Заполните пропуски, вставив одно из данных в скобках слов, в нужной форме.
Переведите предложения на русский язык.
1. The Monarch.....the Prime Minister.
(appoint, vote, pass)
2. The Cabinet..... government policies.
(sign, determine, oppose)
3. The Cabinet..... government departments.
(coordinate, represent, elect)
4. The House of Lords.....bills from the House of Commons.
(oppose, determine, revise)
5. The Queen.....the bills.
(signs, determine, draft)
Задание №4 Заполните пропуски, вставив одно из данных в скобках слов в нужной форме. Переведите предложения на русский язык.
1. Parliament.....the legislative branch of power.
(elect, represent, rule)
2. The House of Lords has the power to.....bills.
(delay, challenge, sign)
3. The Prime Minister.....Non-Cabinet Ministers.
(delay, examine, choose)
4. Parliament.....Great Britain.
(rule, determine, pass)
5. People.....the members of the House of Commons.
(pass, elect, sign)


























